
 
 
 

 

Raadsinformatiebrief 

 

Onderwerp  : Beantwoording schriftelijke vragen D66 en PvdA over jeugdparticipatie 

 

Aanleiding  : Schriftelijke vragen D66 en PvdA over jeugdparticipatie 

 

Datum   : 17 april 2024 

 

Portefeuillehouder : M. Japenga 

 

Schrijver  : C. Flokstra 

 

 
Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
U ontvangt deze raadsinformatiebrief naar aanleiding van schriftelijke vragen van de D66- en PvdA-
fractie over jeugdparticipatie. 
 
De gemeente Alblasserdam bereid de reconstructie in de Staatsliedenbuurt-Noord voor. In de 
Staatsliedenbuurt spelen diverse zaken. Zo is er een parkeertekort, loopt er een traject rondom 
buurtaanpak, hebben we te maken met de appartementengebouwen van Woonkracht 10 en er zijn 
diverse speelvoorzieningen aanwezig aan het Boerenpad.  
Wij zijn een participatietraject begonnen om wensen en ideeën voor de aanpassing van de 
speelvoorzieningen op te halen. Daarbij wordt de vastgestelde Visie op buitenspelen 2021-2036 als 
uitgangspunt gebruikt om invulling te geven aan de sport- en speelvoorzieningen. Wij hebben een 
reactieformulier rondgestuurd, gevolgd door een informatieavond in Landvast.  
Tijdens de voorbereidingen van het project proberen wij koppelkansen te benutten. Hierbij gaan wij in 
juni de speelplekken verder uitwerken. Daarbij is JeugdPunt aangehaakt. De respons van de 
reactieformulieren voor de jongerenplek: 9 stuks. De respons voor de speelplek: 43 stuks. 
 

1. Wat is de response van deze enquête onder de jongerencategorie van 12 jaar  

en ouder? 

Er zijn 9 reacties ontvangen mbt de jongerenplek. Er is echter maar 1 reactie binnen gekomen 

van iemand met de leeftijd tussen 13 en 21 jaar. In het participatietraject, welke wij in juni 

verder inzetten, willen wij samen met JeugdPunt meer reacties verzamelen om daarmee de 

inrichting van de locaties vorm te geven. 

 

2. Wat wordt er bedoelt met ‘jongerenplek’ uit de enquête? 

In  de vastgestelde Visie op buitenspelen 2021-2036 wordt onderscheid gemaakt tussen 

centrale speelplekken en jongerenplekken. Bij de locatie in / rondom het Boerenpad is 

aangegeven dat zowel een jongerenplek als een centrale speelplek wordt gerealiseerd. 

 

3. Was vooraf voor iedereen duidelijk wat er bedoeld wordt met jongerenplek? 

Tijdens de informatiebijeenkomst in Landvast in oktober 2023 is hier verder op ingegaan. We 

hebben daarbij reactieformulieren en de bijbehorende informatie vooraf gedeeld, zodat deze 

op de informatieavond kon worden besproken. In het vervolgtraject, in combinatie met 

buurtaanpak, willen wij dit verder gaan uitwerken. 

 

4. Hoe ziet de wethouder de enquête in het licht van deze uitspraak in de commissie? 

Volgens de vastgestelde Visie op buitenspelen 2021-2036 zal een jongerenplek gerealiseerd 

worden aan het Boerenpad. Tijdens de commissie is door het college aangegeven dat bij het 

renoveren van sport- en speelplekken ook de jongeren worden betrokken. 

 

https://raad.alblasserdam.nl/Documenten/Visie-en-analyse-speelruimte-Alblasserdam-1.pdf
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5. Waarom wordt er dan wel een enquête uitgezet over jongerenplekken, waarin staat dat 

er een jongerenplek komt in de Staatsliedenbuurt-Noord? 

Volgens de vastgestelde Visie op buitenspelen 2021-2036 wordt een jongerenplek 

gerealiseerd aan het Boerenpad.  

Daarom is deze enquête uitgezet. 

 

6. Wordt hiermee niet de suggestie gewekt dat hiervoor dus wel ruimte is in 

Alblasserdam? 

Volgens de vastgestelde Visie op buitenspelen 2021-2036 wordt een jongerenplek 

gerealiseerd aan het Boerenpad.  

 
7. Zijn er in het kader van ‘nieuwe ideeën rondom jongerenplekken’, naast een enquête 

nog andere participatie mogelijkheden ingezet voor de jongeren ouder dan 12 jaar? 

Bij de renovatie van sport- en speelplekken worden jongeren altijd betrokken. 

 
8. Zo nee, waarom alleen de keuze voor de enquête en vindt u dat deze participatie vorm 

voldoende aansluit bij de behoefte van de jongerengroep vanaf 12 jaar? 

Dit reactieformulier is de eerste stap in het proces. Wordt vervolgd. 

 
9. De vraag is of u de opbrengst/ conclusies vanuit bovenstaand traject van 2019 heeft 

meegenomen richting de huidige situatie in de visie op buitenspelen 2021-2036 

Alblasserdam 

De vastgestelde Visie op buitenspelen 2021-2036 is juist deels gebaseerd op deze 

uitkomsten. Dit reactieformulier is hiervan een praktische invulling  

 

10. Zo ja, welke punten zijn dit en wat zien we hierin terug in de te verwachten situatie 

vanaf 2024? 

Uit die enquête is naar voren gekomen dat het Boerenpad een populaire plek is onder de 

kinderen in Alblasserdam om hutten te bouwen, om te voetballen en waar zij het meest 

komen. Verder is dit voor de jongeren een aangewezen sportplek en ontmoetingsplek. Hier 

moet verder nog een praktische invulling aan worden gegeven. 

 

 
 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

De waarnemend secretaris De burgemeester 

H. Schnitker J.W. Boersma 


